

VERSLAG – JEUGDRAAD

Datum: 06/02/2022
Uur: 19u30
Locatie: Raadzaal gemeentehuis

Aanwezig:

Fanny (voorzitter), Merijn (voorzitter), Kim (secretaris), Lisa (JRK), Emma (scouts), Faye (SPW), Sarah (schepen), Luna (KLJ)

Verontschuldigd:

Rani (JRK), Bo (scouts), Jonas (KLJ), Steffi (JRK)

1. Vorig Verslag

1.1. Actieve opvolgpunten

SPEELBOS

Stand van zaken: Merijn en Steffi hebben afgesproken met Dirk en Simon om alle werken te overlopen en officiële goedkeuring te krijgen van Natuur en Bos:

- Houtsnipper hebben geen nut, want houdt bramen en varens niet tegen.
- De werken van Simon zouden kunnen starten op 23 maart. Maar er moet eerst een overeenkomst opgemaakt worden tussen gemeente, Natuur en Bos en jeugdraad vooraleer hij kan starten en wij iets op de eigendom van Natuur en Bos kunnen plaatsen of kappen (kapmachtiging/ vergunning) Hiervoor heeft Kim een doodle opgemaakt. Datum volgt.
- Gekapte bomen door Simon worden hergebruikt als bank, speelelement,...
- Opening is nog steeds voorzien op zaterdag 15 april van 11u-13u
→ er is geen elektriciteit (drank)
- Inkom speelbos: werkgroep wacht nog op reactie Moerbeke om samen te zitten. Zoniet contact opnemen met Ivo Wilssens.
- Veilige toegangsweg: Sarah licht toe dat er 3 opties zijn.
 1. Blauwe lijn → in de tweede bocht van Drongendreef naar rechts gaan. Weg is wel vrij hobbelig. Niet met auto toegankelijk en ook minder voor fietsers, meer voor mountainbikers.
 2. Witte lijn: langs eigendom van Thierry Walbrecht. Bos kopen is geen optie. EN bovendien moeten we ook toestemming hebben van Natuurpunt. Dat wordt dus moeilijker.
 3. Langs wandelpad via Spelonckvaart. Dan komt je terug op wit gedeelte uit.

CONCLUSIE: we kiezen de blauwe route, want dan moeten we niet over eigendom van Thierry Walbrecht, noch over die van Natuurpunt.

TO DO:

- Fanny stuurt overzicht naar Natuur en Bos (wat we exact willen doen en plaatsen in het bos).
- Kim plaatst offerte Simon op CBS.
- Herinnering aan alle werkgroepen om op te lijsten wat, hoeveel en waar Kim bestelling moet plaatsen. Indien het op NAS gezet werd, graag een seintje aan Kim!
- Emma contacteert Victor wafels voor opening. Kostprijs komst = €75 (te betalen door jeugdraad) Haar laten weten dat er geen elektriciteit is.
- Kim bestelt extra wegwijzer voor aanduiding blauwe route. Indien mogelijk met mountainbikefiets erop wegens hobbelig parcours.

- Er wordt een datum geprikt voor samenkomst Dirk, Kim, Sarah, werkgroep speelbos en gemeente.

PLEINTJESPLAN

Crevepark: Op 14/02 worden de speelelementen geplaatst. Nadien kan er ingezaaid worden. Om dit te promoten, spreken we allemaal af om 19u15 aan het Crevepark om een leuke foto te nemen, en gaan daarna naar de jeugdraad.

IDEEËN OUDE SPORTHAL

Datum: 26/08/2023 aansluitend op 'the Big Battle'

Concept: Een echte fuif kan niet meer, want geraakt wellicht niet meer gekeurd door de brandweer.

Voorstel: We zouden graffiti workshop organiseren (en eventueel paintball) en s'avonds bodega (we hopen het publiek van Big Battle te kunnen lokken). Wordt nog verder bekeken in de werkgroep.

Elektriciteit: Werken Fluvius moeten ook gebeuren voor de start van het nieuwe schooljaar. Zonder elektriciteit = geen licht en muziek in de sporthal.

1.2. Goedkeuring

Het vorig verslag werd goedgekeurd.

2. Beleid

2.1. Adviezen

OP TE VOLGEN

Gemeentelijke keuring brandblusapparaten

Sarah had tijdens vorige vergadering naar alle jeugdverenigingen gemaïld met vraag om inventaris te bezorgen. Ze heeft van niemand niets gekregen.

CONCLUSIE: we schrappen dit van de agenda, want dit sleept nu al zolang aan, en de noodzaak is er blijkbaar niet als we geen reacties krijgen. We wachten tot een gezamenlijk systeem met Lokeren.

Ondertussen kan er nog gebruik gemaakt worden van de subsidie brandveiligheid.

Subsidie brandveiligheid: Jaarlijks kan een vereniging €250 brandsubsidie aanvragen. MAAR niet iedereen maakt hiervan gebruik. → Kim stuurt naar alle leden van de jeugdraad een reminder dat er jaarlijks een brandsubsidie kan aangevraagd worden + link naar aanvraagformulier en reglement. Zij moeten dit aan de juiste persoon binnen de vereniging bezorgen.

BELANGRIJKE NOTA: de scouts heeft hier 5 jaar lang geen recht op omdat de gemeente de kosten van de brandcentrale op zich genomen heeft. Maar er gaat wel 5 jaar lang €250 uit de pot van de werkingskosten.

2.2. Nieuws vanuit het gemeentehuis

SKATEPARK

Bestek voor ontwerp en bouw is goedgekeurd op de GR. Het wordt nu gepubliceerd. Voor de beoordeling van de dossiers en de keuze te maken wie het mag uitvoeren, moeten we een jury samenstellen.

Samenstelling jury: Sarah, Kim, Interwaas, afgevaardigde jeugdraad (Lisa stelt zich kandidaat) + tiensskater + volwassen skater/iemand die kennis heeft van skateinfrastructuur.

Voorstel tiensskater: Cas De Gronckel (steppen & bmx'en) & Bent (stefaan.tina@gmail.com)

Voorstel volwassen skater: Glen Van Hootegem (skater)

Van zodra we antwoord hebben van Interwaas ivm datum publicatie, kunnen we de datum jurering inplannen en de uitnodiging naar iedereen (hierboven vermeld) sturen.

SAMENLEVINGSDIENST

(niveau 1 – 4) → goedgekeurd → gemeenteraad
We hebben ook aan Lokeren gevraagd om ook in te tekenen, zodat we samen jongeren kunnen werven.

2.3. Fusiegesprekken Moerbeke-Lokeren

ANALYSEVERSLAG

Analyseverslag werd aangevuld en doorgestuurd naar gemeente. 14/02 is het volgende overleg met alle adviesraden in de bib Moerbeke. Lisa zal samen met Merijn gaan.

UITNODIGING DENKTANK BELEIDSPLAN

We laten Karel van Stappen en Jasper hiernaartoe gaan. Eventueel gaan Fanny en Merijn er ook naartoe.

2.4. Brainstormdoelstelling 2022-2023

NAAMBEKENDHEID JEUGDRAAD (IDEEËN):

- Vriendenboekjes jeugdraadleden:** nog niet iedereen heeft dit ingevuld
→ Fanny stuurt herinnering aan diegenen die het nog niet ingevuld hebben
→ Rani moet reeds ingevulde aan Kim bezorgen
→ Kim publiceert op fb Moerbeke Jeugd
- Banner jeugdraad** → slogan blijft 'Jeugdraad, da's de handen in elkaar slaan'
- TikTok account** @jeugdraadmoerbekewaas: Faye en Lisa gaan een plan van aanpak bekijken hoe dit op lange termijn kan ingevuld worden en onderhouden worden.

3. Communicatie

AANSTEKERSPROJECT

- Infostand Bierhuys → laten we varen → we vervangen dit door sporthal
ALTERNATIEF: infostand tijdens activiteit oude sporthal
- Website aanstekers
- Geen aparte actie meer aan koppelen
→ bij evenementen wel reclame voor maken.
→ Voor elke jeugdraad eens kijken of er extra ideetjes bijgekomen zijn.
→ op fb-posts over skatepark, crevepark,... link leggen naar aanstekerspagina (heb jij ook nog leuke ideetjes? Post ze hier)

4. Activiteiten

4.1. Afgelopen activiteiten

03/02/2023 NIEUWJAARSRECEPTIE

Was leuk, redelijk wat volk, positieve evaluatie → wellicht budget €250 voldoende
Organisatie volgend jaar : JONG VLD

4.2. Aankomende activiteiten

03/03/2023 – TIENERFUIF LOKEREN

Combitickets (bus + ticket) vanuit Moerbeke naar tienerfuif in Lokeren. Merijn zal Kim begeleiden. Mocht er nog iemand nodig zijn, zal Kim de jeugdraad contacteren voor extra vrijwilliger (vergoeding).

03/03/2023 – WORKSHOP MOCKTAILS

Herinnering inschrijving.

16/04/2023 – JUMP FOR JOY

Verplaatst van 02/04 naar 16/04. De kassaopbrengst gaat naar de vereniging. JRK wil die dag de toog doen. Kim spreekt verder af met hen. Springkastelen worden geleverd door Jump2Bounce. Zal kleinschaliger zijn dan voorheen.

19/04/2023 – BUITENSPEELDAG

Robbie en Kim krijgen op maandagen tijdelijk ondersteuning van een stagiair (Niene) op maandag. Niene zal dit jaar de Buitenspeeldag organiseren (met hulp van Kim).

Kim wil het nog groter dan vorig jaar, in Lokeren is dat namelijk ook veel groter. Extra budget kan vanuit jeugddienst komen.

Melissa → grime? zodat de overgang naar fusie met Lokeren geleidelijk aan is.

Wat wordt er verwacht van de verenigingen?

→ Aanwezigheid bij opbouw, tijdens Buitenspeeldag en afbraak.

→ Communiceer datum aub aan iedereen, zodat ze aanwezig zijn om te helpen → scouts = JIN

→ activiteit voorzien

→ JRK = EHBO

Prijzen drank en chips moeten herbekeken worden. Voorstel om prijzen te verhogen, maar elk kind 1 gratis drankje te geven. Via bandje Buitenspeeldag makkelijk te herkennen. Kim kijkt na of die bandjes ook kunnen besteld worden (vorig jaar niet).

06/05/2023 – TEAMBUILDINGSMOMENT LEIDING JEUGDVERENIGINGEN

→ werkgroep zal hierover samen zitten.

→ voorstel = 's middags Big Battle, s' avonds bar/feestje

13/05/2023 – INCLUSIEVORMING ADHD EN ASS

→ Kim zal organisatie nog eens contacteren + inschrijvingen openstellen

→ herinnering @iedereen om vragen vooraf door te mailen.

28/06/2023 - POPEILAND

Kim is naar de vergadering gedaan:

- Lochristi krijgt blijkaar al jaren €600 van Puyenbroeck in ruil voor materiaal voor hun kleuterdoep.
- Wij (Kim en Leen Wachtebeke) hebben dit ook geëist, anders zien we een samenwerking niet meer zitten (vorig jaar net niet ons broek eraan gescheurd)
- Puyenbroeck zal aan directie vragen om zowel Moerbeke als Wachtebeke €300 te geven in ruil voor materiaal kleuterdoep (Lochristi heeft veel meer aanwezige vrijwilligers = 30, vandaar dat zij meer krijgen)
- €300 staat los van onze eigen winst van het chipskraam → indien we met 10 vrijwilligers zijn, zouden we elke deelnemer al €30 kunnen geven
- Emma heeft interesse om dit te doen met JIN
- Dus we geven Popeiland opnieuw een kans, samen met Wachtebeke (na fusie zien we wel of we dit gaan doen met Lokeren)

- Kim bekijkt met SPW welk materiaal kan ontleend worden door Lochristi voor kleuterdorp, maar ook andere verenigingen moeten hierover nadenken.

FILMNAMIDDAG – ON HOLD

5. Varia

FISCALE ATTESTEN

Kim heeft iedereen per email geïnformeerd over wijziging in fiscale attesten. Kan **voorlopig** nog op papier ingediend worden, maar dan wordt het niet automatisch fiscaal afgetrokken. Dit gebeurt enkel automatisch als het attest digitaal ingediend wordt door de vereniging, maar daarvoor moet je van elk kind een rijksregisternummer hebben.

09/03/2023 - JEUGDRADENBIJEENKOMST IN JH DEN TRECHTER

Inschrijvingslink volgt nog, 1 sessie, frietjes vooraf
Cadeau vanuit de jeugdraad niet vergeten meenemen!

BAL MARGINAL CARNAVALSZONDAG → GAAT DEZE DOOR? → WORDT NAGEVRAAGD EN GECOMMUNICEERD

Algemene TO DO's		
ONDERWERP	VERANTWOORDELIJKEN	DEADLINE
Datum Buitenspeeldag (19/04) communiceren @ jullie verenigingen en aanwezigheid vragen (ook voor opbouw & afbraak en activiteiten)	IEDEREEN	21/03/2023
EHBO op Buitenspeeldag	JRK	19/04/2023
Reeds ingevulde vriendenboekjes bezorgen @ Kim voor publicatie via FB Moerbeke Jeugd	RANI	ASAP
Banner bestellen	RANI	ASAP
Vriendenboek-sjabloon invullen en foto bezorgen @ Rani	IEDEREEN	ASAP
Praktijkgerichte vragen/probleemstellingen m.b.t. ADHD/autisme doormailen naar Kim	IEDEREEN	Maart 2023
Voor elke jeugdraad aanstekerspagina bekijken	Lisa	
TikTok-account: plan van aanpak	Faye en Lisa	ASAP
Info + reglement brandsubsidie sturen naar alle jeugdverenigingen	Kim	ASAP
Bandjes Buitenspeeldag via Bataljong voorzien?	Kim	21/03/2023
Lisa opnemen in mailinglijst werkgroep pleintjesplan	Kim	ASAP
Infostandje aanstekers tijdens activiteit oude sporthal	Werkgroep oude sporthal	Juni 2023

Bekijken welk materiaal voor kleuterdorp door Popeiland/Puyenbroeck kan ontleend worden (dit jaar nog niet nodig, in 2024 wel!)	Elke vereniging	November 2023
SPEELBOS:		
aan Kim alle bestelinfo infrastructuur bezorgen zodat zij bestelbon kan opmaken (wat, aantal, link,...)	ELKE WERKGROEP	ASAP
Overzicht bezorgen aan Natuur en Bos	Fanny	ASAP
Offerte Simon op CBS plaatsen	Kim	ASAP
Extra wegwijzer bestellen voor 'blauwe route'	Kim	ASAP
Opening speelbos: Mello contacteren voor warme wafels	Emma	ASAP
Organisatie opening speelbos	Lisa & Faye	Maart 2023

Werkgroepen en dergelijke		
ONDERWERP	VERANTWOORDELIJKEN	
Oude sporthal	- Fanny, Kim, Bo, Rani, Merijn	
Speelbos	- Lisa, Fanny, Bo, Lizzy - Merijn, Faye, Jonas, Rani - Kim, Emma, Luna, Steffi	
Pleintjesplan	- Fanny, Lisa	
Aanstekersproject + activiteiten m.b.t. naamsbekendheid	- Lisa, Faye	
Banner jeugdraad	- Fanny, Rani	
TikTok account	- Faye en Lisa	
Filmnamiddag/avond (ON HOLD)	- Emma, Fanny, Lisa, Merijn	
Teambuilding voor leiding jeugdverenigingen	- Lisa, Luna, Merijn, Faye, Fanny	
Adviezen		
ONDERWERP	VERANTWOORDELIJKEN	DEADLINE
	-	

Volgende jeugdraad:

Dinsdag 21 maart om 19u30, raadzaal gemeentehuis

OPGELET: we spreken vooraf om 19u15 af aan het Crevepark!